
Årsberetning for Skovtrops bestyrelse afgivet af 

formanden ved grupperådsmødet 15. februar 2023 

 

Der har været afholdt 6 bestyrelsesmøder. Disse møder har dannet udgangspunkt for det øvrige arbejde 

bestyrelsen bidrager til. Således har bestyrelsens medlemmer i forskellige konstellationer været med til at 

planlægge og afvikle: 

Leder- og bestyrelsesdag med fokus på lederrekruttering 

Jubilæumsfest i anledning af Skovtrops 75 års jubilæum 

Arbejdsdag i og omkring hytten 

Salg af lodsedler fra Sct. Georgs gilderne 

Bespisning til div. spejderarrangementer og ture 

Repræsentanter fra bestyrelsen har desuden afholdt den årlige statussamtale med gruppeledelsen. 

Repræsentanter fra bestyrelsen har deltaget på det årlige divisionsrådsmøde. 

 

Det kommende år skal bestyrelsen stadig have fokus på arbejdet med at rekruttere nye ledere til det vigtige 

arbejde vi laver i Skovtrop. Bestyrelsen har også en opgave med at rekruttere nye bestyrelsesmedlemmer, 

der afspejler og repræsenterer den nuværende forældregruppe. 

 

På vegne af bestyrelsen vil jeg gerne takke for endnu et begivenhedsrigt spejderår med de mest 

engagerede mennesker jeg nogensinde har arbejdet sammen med. Jeg deltager ikke i møderne og jeg ved 

ikke i detaljen, hvad der sker på møderne. Men når jeg på den nyligt overstået gruppeweekend kan 

observere minier, der glade går hånd i hånd med deres leder, tropsspejdere der muntert diskuterer om det 

er værst at vaske op eller ”få gaver” af de grumme ledere eller juniorspejdere, der under tandbørstningen 

frejdigt fortæller mig, at min søn er skør og desuden har bildt dem ind at Gitte er hans mor. Ja så ved jeg, at 

I er sådan nogen som ser børnene, gør dem trygge og gider at være sammen med dem. Og så bliver jeg så 

glad for at være en del af det hele. 

 

På vegne af Skovtrops bestyrelse  

Natasja Lieblein Ulrich 


